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ZAPISNIK  
sa 7. sjednice Komisije za prostorno uređenje, zaštitu okoliša i spomenika kulture, urbanizam, 
arhitekturu i graditeljstvo održane 18. veljače 2019. godine s početkom u 10,40 sati u 
Gradskoj vijećnici u Sisku, Rimska ulica 26, soba broj 25 (Veliki kabinet), prvi kat. 
 
Sjednici su bili prisutni: Marijan Medved-predsjednik Komisije, Predrag Sekulić-zamjenik 
predsjednika, Zvonko Marincelj i Jure Šipuš-članovi Komisije. 
 
Odsutna: Goranka Arthofer. 
 
Ostali prisutni: Andrea Zlonoga-pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje i zaštitu 
okoliša, Gordana Karapandža Prica-pročelnica Upravnog odjela za upravne, imovinsko 
pravne i opće poslove i Maja Del Vechio-privremena pročelnica Upravnog odjela za 
gospodarstvo i komunalni sustav. 
 
Sjednicom je predsjedavao predsjednik Komisije, gospodin Marijan Medved koji je utvrdio 
da su sjednici nazočna četiri člana Komisije te se mogu donositi pravovaljane odluke. 
 
Gospodin Marijan Medved je predložio sljedeći  
 

DNEVNI RED 
1. Usvajanje zapisnika sa 6. sjednice Komisije za prostorno uređenje, zaštitu okoliša i 
spomenika kulture, urbanizam, arhitekturu i graditeljstvo, 
2. Usvajanje zapisnika s 9. sjednice Gradskog vijeća Grada Siska, 
3. Prijedlog odluke o komunalnim djelatnostima na području Grada Siska, 
4. Prijedlog odluke o davanju suglasnosti za provedbu projektnih aktivnosti na projektu 
„Izgradnja i opremanje multifunkcionalnog sportskog igrališta-Hrastelnica“, 
5. Prijedlog programa javnih potreba za obavljanje djelatnosti Hrvatske gorske službe 
spašavanja Stanice Novska na području Grada Siska za 2019. godinu, 
6. Prijedlog zaključka o primanju na znanje Studije i strategije razvoja zelene infrastrukture 
Grada Siska, 
7. Ostala pitanja. 
 
Dnevni red je usvojen jednoglasno sa 4 glasa za. 
 

TOČKA 1. 
Zapisnik sa 6. sjednice Komisije za prostorno uređenje, zaštitu okoliša i spomenika kulture, 
urbanizam, arhitekturu i graditeljstvo je usvojen jednoglasno sa 4 glasa za. 
 

TOČKA 2. 
Jednoglasno sa 4 glasa za, utvrđen je prijedlog teksta zapisnika s 9. sjednice Gradskog vijeća 
Grada Siska i proslijeđen Gradskom vijeću na razmatranje i usvajanje. 
 

TOČKA 3. 
Nakon uvodnog usmenog obrazloženja gospođe Maje Del Vechio, gospodin Zvonko 
Marincelj je upitao da li snijegoborba pripada komunalnim djelatnostima? 
 
Gospođa Maja Del Vechio je objasnila da zimska služba pripada poslovima čišćenja javnih 
površina i sukladno sklopljenom ugovoru, taj posao je povjeren trgovačkom društvu 
Komunalac Sisak d.o.o. 
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Rekla je i da je Komunalac Sisak d.o.o. imao podizvođače za obavljanje poslova zimske 
službe te nije mogao samostalno organizirati, odnosno obavljati poslove zimske službe. 
Ove godine trgovačko društvo Komunalac Sisak d.o.o. samostalno može obavljati i 
organizirati rad zimske službe. 
 
Nakon rasprave, jednoglasno sa 4 glasa za, utvrđen je Prijedlog odluke o komunalnim 
djelatnostima na području Grada Siska i proslijeđen Gradskom vijeću na razmatranje i 
usvajanje. 
 

TOČKA 4. 
Nakon uvodnog usmenog obrazloženja gospođe Maje Del Vechio, jednoglasno sa 4 glasa za, 
utvrđen je Prijedlog odluke o davanju suglasnosti za provedbu projektnih aktivnosti na 
projektu „Izgradnja i opremanje multifunkcionalnog sportskog igrališta-Hrastelnica“ i 
proslijeđen Gradskom vijeću na razmatranje i usvajanje. 
 

TOČKA 5. 
Nakon uvodnog usmenog obrazloženja gospođe Gordane 
 Karapanža Prica, gospodin Marijan Medved je objasnio kako vozni park, gorivo i opremu 
potrebnu za rad Hrvatske gorske službe spašavanja plaća Republika Hrvatska, ali sami 
pripadnici te službe za taj plemeniti posao ne primaju naknadu ni plaću. Oni su volonteri. 
 
Jednoglasno sa 4 glasa za, utvrđen je Prijedlog programa javnih potreba za obavljanje 
djelatnosti Hrvatske gorske službe spašavanja Stanice Novska na području Grada Siska za 
2019. godinu i proslijeđen Gradskom vijeću na razmatranje i usvajanje. 
 

TOČKA 6. 
Nakon uvodnog usmenog obrazloženja gospođe Andree Zlonoga, jednoglasno sa 4 glasa za, 
utvrđen je Prijedlog zaključka o primanju na znanje Studije i strategije razvoja zelene 
infrastrukture Grada Siska i proslijeđen Gradskom vijeću na razmatranje i usvajanje. 
 
 

TOČKA 7. 
U ovoj točki nije bilo primjedbi pa niti rasprave. 
 
7. sjednica Komisije za prostorno uređenje, zaštitu okoliša i spomenika kulture, urbanizam, 
arhitekturu i graditeljstvo je završena u 10,55 sati. 
 
 
 
ZAPISNIČAR                                                                                         PREDSJEDNIK 
 
 
 Silvio Baljak                                                                                           Marijan Medved 
 
 


